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Vragen over bewaakte fietsenstalling station Rijswijk

RijswijksBelang is blij dat het college heeft toegezegd een voorstel te gaan 
behandelen waarin wordt voorgesteld een gratis bewaakte fietsenstalling te 
realiseren met een capaciteit van 600 stallingsplaatsen bij station Rijswijk.

Op vragen van collega-partij Wij. heeft u aangegeven dat de stalling in 2019 
niet meer gerealiseerd kan worden. Operationeel kan de stalling in gebruik 
worden genomen na de jaarwisseling 2019/2020.

 Hierom hebben wij de volgende vragen:

Bent u het met ons eens als de technische uitwerking van het voorstel wat de  
nodige voorbereidingstijd heeft  gevergd gereed was op 10-10-2019, deze dan  
inmiddels toch wel zichtbaar had moeten zijn?

De bewaakte fietsenstalling voor kinderen, ouderen en andere mensen al  
bereikbaar had moeten zijn?

Wat is de beredenering om hier zo lang mee te wachten?

Wat zijn de mogelijkheden om deze bewaakte fietsenstalling zo snel mogelijk te  
realiseren waarop de mensen daadwerkelijk gebruik kunnen maken van dit 
initiatief?

Blijft er ook nog een gedeelte “ onbewaakt “ daar waar men nog de keus heeft 
om zijn of haar fiets te stallen?
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